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Parlex azonosító: YFACZV3K0001

Címzett: Kövér László, az Országgyűlés elnöke
Benyújtó: Kulcsár Gergely (Jobbik)
Jogszabályi hivatkozás: Az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014 (II. 24.) OGY 
határozat 40. § (1) bekezdés – a 91. § (4) bekezdésében foglaltaknak megfelelően 1

Törvényjavaslat címe: Magyarország 2018. évi központi költségvetéséről
A módosító javaslatot tárgyaló bizottság: Gazdasági bizottság 

Módosító javaslat 2 

Módosítópont sorszáma: 1.
Törvényjavaslat érintett rendelkezése: 1. melléklet XVII. Fejezet 20. Cím 32. Alcím új 31. 
Jogcímcsoport
Módosítás jellege: kiegészítés

XVII. NEMZETI FEJLESZTÉSI MINISZTÉRIUM
  20 Fejezeti kezelésű előirányzatok
    32 Közlekedési ágazati programok

      31
A 35-ös főút Józsa és Debrecen közötti szakszának 
négysávossá tétele

2     500,0
/+2 500,0 m.

kiadás/

Módosítópont sorszáma: 2.
Törvényjavaslat érintett rendelkezése: 1. melléklet XXI. Fejezet 20. Cím 1. Alcím 2. 
Jogcímcsoport
Módosítás jellege: módosítás

XXI. MINISZTERELNÖKI KABINETIRODA
  20 Fejezeti kezelésű előirányzatok

1 A HHSZ  91.  §  (4)  bekezdése  alapján  a  központi  költségvetés  és  a  költségvetési  fejezetek
bevételi és kiadási főösszegére és egyenlegére – a Gst. 25. § (2) bekezdése szerinti módosító
javaslat  kivételével  –  kizárólag  a  költségvetési  ügyekkel  foglalkozó  bizottság  nyújthat  be
módosító javaslatot. 

2 A módosító javaslatban egy vagy több (ebben az esetben egymással összefüggő, tartalmilag-
logikailag összetartozó, részelemeiben egymástól elválaszthatatlan) módosítás tüntethető fel. Az
egy  módosító  javaslatban  benyújtott  módosító  pontok  a  továbbiakban  összefüggőként
kezelendők. 



    1 Célelőirányzatok

      2
Kormányzati kommunikációval és konzultációval 
kapcsolatos feladatok

[20 579,5] 18     079,5
/-2 500,0 m.

kiadás/

Indokolás 

Már 2002-ben a Fidesz választási ígéretei között szerepelt a 35-ös főút Józsa és Debrecen közötti
szakaszának négysávossá tétele. Az azóta eltelt 15 évben rengeteg szó esett arról, hogy ezen
útszakaszon csúcsidőben csak lépésben lehet közlekedni és sokan rá is mutattak a megoldásra: az
utat  négysávossá  kellene  tenni.  Az  illetékesek  azóta  sem  csináltak  semmit.  Négy  cikluson
keresztül sem az MSZP- sem a Fidesz kormányok nem törődtek ezzel a problémával. Itt lenne az
ideje, hogy megvalósuljon a Józsán, Bodaszőlőn, Hajdúböszörményben és a környéken élők és
dolgozók kérése.
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